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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, Civil Szervezetek, 
Városmarketing Bizottságának 2022. február 22. (kedd) napján 9 óra 30 perckor  Szekszárd 
Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalában megtartott rendes, nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Csötönyi László elnök;  
     Illés Tamás elnökhelyettes; 

Murvai Árpád képviselő, bizottsági tag; 
Faragó Zsolt bizottsági tag; 

Tanácskozási joggal megjelentek: 
 

dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens 
jegyzőkönyvvezető; 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 
Tamási Anna igazgatóságvezető; 
Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil 
kapcsolatok referense 
Mácsik Henrietta OKSI bizottsági tag; 
Majnay Gábor osztályvezető; 
dr. Horváth Annamária oktatási referens; 
 

Meghívottak:   
Farkas Pál Györgyné SZNNÖ elnök 
Kálóczi Andrea KEF-titkár, szakmai koordinátor 

   
 
Távolmaradását jelezte: 

 
Szabó Gergő bizottsági tag; 
 
 

Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 4 tag van jelen, a bizottság 
határozatképes. A nyilvános ülést 09 30 órakor megnyitja. 
 
Csötönyi László elnök: Barátsággal köszöntök mindenkit a Kultúra, Civil szervezetek, 
városmarketing bizottság mai rendes ülésén. Szabó Gergő társunk felém jelezte, hogy egyéb 
elfoglaltsága miatt nem tud részt venni az ülésen. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a napirendre vonatkozó javaslatát, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő napirendet állapította meg: 
 
 

NAPIREND 
 
1. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető 
ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének jóváhagyásáról- 
Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(33. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
2. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …../2022. (….) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről 
(tervezet)- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(27. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
3. napirendi pont: 
Német nemzetiségi tanösvény létrehozása- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(40. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
Meghívott: Farkas Pál Györgyné SZNNÖ elnök 
 
4. napirendi pont: 
Beszámoló a kábítószer probléma visszaszorítására elfogadott stratégia eredményeinek és 
a Szekszárdi Kábítószerügyi Egyeztető Fórum munkájának tapasztalatairól- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 
(32. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Zaják Rita tanácsnok 
Előadó: Zaják Rita tanácsnok 
Meghívott: Kálóczi Andrea KEF-titkár, szakmai koordinátor 
 
ZÁRT ÜLÉS: 
 
 
5. napirendi pont: 
Javaslat „Szekszárd Városért a művészet erejével” elismerő cím adományozására- 
Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(38. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 



 

  0222jkv 

3 

Előadó: Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil kapcsolatok referense 
 

 

 

1. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető 
ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének jóváhagyásáról- 
Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(33. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
Csötönyi László elnök: Anna arra kérnélek, hogy pár szóban foglald össze a napirendi pont 
tartalmát. 
 
Tamási Anna igazgatóságvezető: Köszönöm szépen a szót. Minden évben el kell fogadni ezt a 
költségvetéssel együtt. Tulajdonképpen egy eladósodást gátló passzus van beépítve a 
költségvetésbe. Gyakorlatilag a saját bevételek 50%-ig vállalhatunk mi hosszabb távú 
eladósodást. Ebben egyébként nincs problémánk.  
 
Murvai Árpád tag: Ez már Közgyűlés előtt is ment. Mármint ez a téma. Azt hiszem, hogy Máté 
Péter képviselő Úr vetette fel, hogy vannak homályos pontok, ebben az összeg 
megállapításban. A kérdés, hogy vannak ebben pontosítások? Volánra gondolok például. 
Sikerült e már tárgyalni, megállapodni? 
 
Tamási Anna igazgatóságvezető: Volt egy egyeztetés, de a Volánnal nem jutottunk még 
dűlőre. Ragaszkodnak a biztosíték nyújtásához. Ezeket újra be kell vinni Közgyűlésre, mert a 
korábbiakat elutasította a Közgyűlést. 
 
Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 8/2022. (II.22.) határozata 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és 
adósságot keletkeztető ügyleteinek költségvetési évet követő három 

évre várható összegének jóváhagyásáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlésének 
Kultúra, Civil Szervezetek és Városmarketing Bizottsága, a „Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot 
keletkeztető ügyleteinek 2022. költségvetési évet követő három évre 
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várható összegét” című előterjesztés határozati javaslatát a 
Közgyűlésnek elfogadásra javasolja.  

Határidő:  2022. február 24. 

Felelős:  Csötönyi László elnök 

2. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …../2022. (….) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről 
(tervezet)- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(27. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
Csötönyi László elnök: Kérem akkor újfent Annát, hogy foglalja, össze amennyire lehet 
röviden. 
 
Tamási Anna igazgatóságvezető: Előttünk áll a költségvetés összefoglalása. Az újraindítás 
költségvetésének hívja az idei költségvetést a Kormányunk. Számos gazdaságvédelmi és 
ifjúság és családvédelmi rész van beépítve ebbe. Megemlítendő a kötelező minimálbér és 
bérminimum, amit már be kellett építenünk nekünk is a költségvetésbe. Ez a költségvetés úgy 
számol, hogy jelentős iparűzési adó csökkenés lesz, körülbelül 700 000 000- 800 000 000 forint 
közötti összeggel csökken majd ez a bevételi forrásunk. Ezzel kapcsolatban jelen napig még 
nem kaptunk kompenzációt. Kevesebb bevétellel kell tervezni. Ebben a költségvetésben még 
benne van a kb. 140 000 000 forint összeggel a Volán tartozásunk.  
 
Murvai Árpád tag: Igyekeztem beleásni magam. Először 3 kérdésem lenne. Az első kérdésem, 
hogy a Kerékpárbarát Szekszárd célra van e elkülönítve összeg. További kérdés, hogy a 
Pumped pálya megvalósítása lehetséges lesz e ebben az évben? A vásártéren megépítendő 
szabadidőspályával mi újság. Én nem tudtam hova tenni ezt a hármat a költségvetésben. A 4. 
kérdésem bocsánat. Küldtem egy kérdést még tegnap Önöknek, pontosabban a Mariannak. 
Ezt meg tudják e válaszolni? 
 
Tamási Anna igazgatóságvezető: Folyamatban van.  
 
Szántóné Katz Rita osztályvezető: Az Országos bringapark. Az itt van 33 000 000, a másik 
31 000 000 ft. 16-os mellékletben az Eu-s pályázatoknál van.  
 
Murvai Árpád tag: Véleményem szerint ez az, amit a városnak vissza kéne vonni. 
 
Csötönyi László elnök: Én ragaszkodnék ahhoz, hogy a bizottsági kereteket egészítsük ki 
50 000 000 ft-ról, 90 000 000 ft-ra. A KCV-nek 35 000 000 ft-ot gondoltam, az OKSI-nak 
65 000 000 ft-ot. A SZEKÖF-nek semmit, ők sok pénzből gazdálkodnak, más forrásokból. A K-
3-as soron lévő dologi kiadásokból lehetne fedezni.  
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Illés Tamás elnökhelyettes: Félvakon vagyunk. A kérdésem az, hogy a K-3-as soron lévő kiadás 
az micsoda? Így nagyon nehéz meghatározni, hogy miből vegyünk el, mert ugye javasolni, csak 
úgy lehet módosítást. Ez így nem költségvetéstervezet. Semmi egyeztetés nem volt például. 
Nem látom a gondos gazdát. Évek óta vakrepülésben megyünk előre. Azt maximálisan 
támogatom, hogy pontosítsuk a kereteket. Ott vannak a bizottságok. A nekik szánt pénz legyen 
egzakt módon meghatározva.  
 
Szántóné Katz Rita osztályvezető: Nem oszthatjuk fel a bizottsági kereteket, mert arról majd 
a Közgyűlés dönt. Másrészt a dologi kiadásoknál, ha levesszük a kommunikációs kiadásokat, 
akkor nem tudunk dolgozni. Én azt gondolom, hogy a költségvetésnek így kell felépülnie. 
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Azzal nincs is gond. Nem is a polgármesteri hivatal dolgozóival van 
gond. Akkor tisztázzuk. Hol van az az összeg, ami a Szekszárdi Naplóra fordítandó. 
 
Szántóné Katz Rita osztályvezető: Az a dologi kiadásokban van benne.  
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Jó akkor a dologi kiadásokból kérjük azt a plusz bizottsági 
keretkiegészítést. 
 
Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 9/2022. (II.22.) határozata 
 

Javaslat a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlésének …../2022. (….) önkormányzati rendelete Szekszárd 

Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről 

(tervezet) elfogadására 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 

Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága a Szekszárd Megyei Jogú 

Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről szóló 

rendelettervezetet a Közgyűlésnek nem javasolja elfogadásra. 

 Határidő:  2022. február 24. 

Felelős:  Csötönyi László KCV elnök 

Csötönyi László elnök: Akkor szavazzunk a módosító javaslatunkról. 
 
Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 10/2022. (II.22.) határozata 
 

Javaslat a 2022-es év bizottsági keretének meghatározására 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 

Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága 

1. javasolja a Közgyűlésnek, hogy a Szekszárd Megyei Jogú Város 

Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről szóló rendeletet, úgy 

határozza meg, hogy a bizottsági kereteket, a költségvetési 

tervben meghatározott 50 000 000 ft helyett, 90 000 000 ft 

összegben határozza meg.  

 
Határidő:  2022. február 24.  
Felelős:  Csötönyi László KCV elnöke 
 

2. javasolja a Közgyűlésnek, hogy a bizottsági keret 1. pontban 

meghatározott mértékű növelését a költségvetési tervben 

szereplő  503-as soron lévő dologi kiadások terhére 

finanszírozza. 

 
Határidő:  2022. február 24.  
Felelős:  Csötönyi László KCV elnöke 

 

3. napirendi pont: 
Német nemzetiségi tanösvény létrehozása- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(40. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
Meghívott: Farkas Pál Györgyné SZNNÖ elnök 
 
Csötönyi László elnök: Felkérem dr. Horváth Annamária köznevelési referenst és Farkas Pál 
Györgynét, hogy tájékoztasson minket a témáról. 
 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens: Ez a projekt 1 éve indult. Ez ismétlődött meg 
idén, azzal, hogy március 1. a pályázati határidő. A látványtervvel egészült ki a tavalyi 
előterjesztés. A hivatal részéről újabb szakmai állásfoglalás nem történt. Mind a főépítész, 
mind a műszak fenntartja az állításait, amiket megtett korábban. Ami még plusz az országos 
német önkormányzattól kapott levél. Ebben kéri az önkormányzatot, hogy küldjön 
állásfoglalást a témában.  
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Farkas Pál Györgyné SZNNÖ elnök: Köszönöm, hogy kommunikációt kezdeményezett a 
bizottság. Annamari említette már, hogy elindult a tervezésünk. Kialakult a tartalom. Ez nagy 
kutatómunkát igényelt a részünkről. Ezt mi végrehajtottuk. Veszélyhelyzet volt korábban, így 
nem tudtunk egyezségre jutni, mivel a kommunikációra sem volt lehetőség. Utolsó információ, 
amit kaptunk, hogy vegyem fel a kapcsolatot az Országos Német Nemzetiségi 
Önkormányzattal, hogy egy másik kivitelezési formát tudjanak kidolgozni. Az instrukció az volt, 
hogy egy úgynevezett urbánus megjelenést biztosítson. Tettünk is lépéseket ebben a 
dologban. Miután én állásfoglalást kértem az Országos Önkormányzattól. Ők engedélyeztek 
bizonyos módosításokat. Csak annyit lehet változtatni, hogy legyen a fának más színe, vagy a 
teteje ne fából legyen, de alapvetően nem lehet jelentős változtatásokat eszközölni a pályázati 
követelmények miatt. El kell mondanom, hogy ennek a tanösvénynek nem csak turisztikai 
jelentősége van. A legidősebb korosztály számára nagyon fontos lehet, de a fiatalokat sem 
kívánjuk kihagyni. Tudjuk, hogy minden iskolában van német nemzetiségi oktatás. Szerintem 
a tartalmi rész egyáltalán nem okozott problémát. A gond az elhelyezéssel van és a kinézettel. 
Olvastam az előterjesztést. Valóban van, ami jogos benne, de az alap kiindulópont, hogy van, 
amin nem tudunk változtatni. Az elhelyezéssel kapcsolatban, ha kapunk javaslatot, akkor 
igyekszünk megoldani, de mivel ezek személyekhez és épületekhez kötöttek a táblán szereplő 
tartalmak, ezért maga a helyszín nem változhat. A Bezerédj utca, ami korábban a német utca 
volt nem helyezhető ki például a város legszélére. Megemlíteném, hogy összegyűlt 611 aláírás. 
Támogatják a lakosok, a Német Nemzetiségi Önkormányzat parlamenti képviselője és a 
nemzetiségi önkormányzat is támogatja a terveinket. 
 
Csötönyi László elnök: Köszönjük az információkat. Én mindenféleképpen szeretném 
megköszönni a lelkiismeretes munkát. Igyekeztem objektíven átgondolni. Bátaszéken ugye 
van egy hasonló tanösvény. Annak a látogatottsága nagyon magas. Az ország több területéről 
érkeznek megtekinteni. Többek között van ennek egyéb vonzata is. Nem csak az ottani 
németek történelmével ismerkednek meg, hanem más nemzetiségek történelmével, 
kultúrájával is. Úgy gondolom, hogy kulturális, gazdasági és turisztikai hatásai 
megkérdőjelezhetetlenek. Én csak támogatni tudom. Én, amikor megkaptam azt a javaslatot 
ami nem tartja kivitelezhetőnek a munkálatokat, az jutott eszembe, hogy ez a javaslat 
méltatlan, és elfogadhatatlan. Én bizottsági elnökként azt javaslatom, hogy támogassátok a 
tanösvény létrehozását. 
 
Murvai Árpád tag: Támogatni szeretném. Megjegyezném, hogy a kommunikáció hiánya erre 
a bizottságra nem jellemző. Úgy gondolom, hogy minden olyan településnek, ahol élt alkotott 
a német nemzetiség, annak szüksége van egy ilyen tanösvényre. 
 
Farkas Pál Györgyné SZNNÖ elnök: Annyit szeretnék mondani, hogy egy 8. állomásunk is van. 
Múzeummal egyeztetve a Vármegyeházi kiállítás. Tehát ha ide érünk a borkút mögötti részre. 
A Vármegyeházán egy interaktív kiállítás van berendezve. Elsők lehetnénk megyeszékhelyen, 
akik megvalósítják ezeket az elképzeléseket. A tárgyalásokat viszont csak akkor tudjuk 
megkezdeni, ha látjuk pontosan Szekszárd Város Közgyűlésének elképzelését. Főépítész 
asszony adott egy javaslatot, de az idei évben nem volt kommunikáció erről. Miután a 
pályázatot kiírták, azután ahhoz kell alkalmazkodni. Ha nem tudunk ehhez alkalmazkodni, 
akkor elbuktuk ezt a pénzt. 
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Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Határozati kivonat a Kultúra, Civil Szervezetek és Városmarketing Bizottság 2022.február 

22. napi rendes ülésének jegyzőkönyvéből 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 11/2022. (II.22.) határozata 
 

A német nemzetiségi tanösvény létrehozásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 

Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága javasolja, a Szekszárd 

Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlésének a Szekszárdi 

Német Nemzetiségi Önkormányzat „német nemzetiségi tanösvény 

létesítése” tárgyában benyújtandó pályázatának támogatását. 

 
Határidő:  2022. február 24. 
Felelős:  Csötönyi László KCV elnök 

 
4. napirendi pont: 
Beszámoló a kábítószer probléma visszaszorítására elfogadott stratégia eredményeinek és 
a Szekszárdi Kábítószerügyi Egyeztető Fórum munkájának tapasztalatairól- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 
(32. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Zaják Rita tanácsnok 
Előadó: Zaják Rita tanácsnok 
Meghívott: Kálóczi Andrea KEF-titkár, szakmai koordinátor 
 
Csötönyi László elnök: Kálóczi Andrea KEF-titkár, szakmai koordinátort kérem foglalja össze 
amit tudnunk kell erről. 
 
Kálóczi Andrea KEF-titkár, szakmai koordinátor: 20 éves volt a KEF 2021-ben. A pandémia 
miatt ezt nem tudtuk megünnepelni. A KEF üléseket folytattuk. Képzéseket folytattunk. Ezek 
a krízishelyzetben lévők kezeléséről szóltak. Tehát öngyilkosságra készülők például. Tartottunk 
a világnapon egy konferenciát. Tapasztalatcsere volt a Humánszolgáltató Központnál. Leírtunk 
mindent az anyagban. A 2022-es évnek most állítjuk össze a munkatervét. A pályázatok 
folyamatban vannak. A 2021–es még nem ért véget, a 2022-est most írjuk.  
 
Murvai Árpád elnök: A következő bizottság tagjai itt vannak, mivel az ülésen itt van Mácsik 
Henrietta is. Akkor, ha most végig hallgatjuk, akkor nem kell részletezni az OKSI bizottság 
ülésén. A kérdésem tovább az lenne, hogy szóbeli kiegészítést tud-e nyújtani a terepmunkáról. 
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Kálóczi Andrea KEF-titkár, szakmai koordinátor: Akkor most, mint RÉV-es mondok pár dolgot, 
mert a KEF-nek nincs ilyen programja. Nem jó a helyzet. Szórakozóhelyeken ott van. A 
klienseimtől tudom. Fiatalok érintettek. Iskolákba nem járunk, mert prevenció kapcsán elég 
kacifántos a helyzet. Iskolákban eléggé szűk a tevékenységünk. Egyéni tanácsadásra 
korlátozódik. A RÉV keresleti oldalon kívánja elősegíteni a visszaszorítást. Ami nehéz, hogy a 
kommunikáció és a szervezetekkel az együttműködés is korlátozott a jogszabályok miatt. 
Például a kliensektől bejövő információk rendőrség felé közvetítésére gondolok.  
 
Csötönyi László elnök: A kérdésem, hogy egy 10-es skálán mennyire értékeled a KEF 
tevékenységét? 
 
Kálóczi Andrea KEF-titkár, szakmai koordinátor: Én szigorú vagyok. 6-os, de meg kell jegyezni, 
hogy országosan jók vagyunk, de lehetne jobb is.  
 
Csötönyi László elnök: Mácsik Henriettának megadnám a szót. 
 
Mácsik Henrietta OKSI bizottsági tag: A „Köztes Átmenetek” prevenciós programok főleg 14 
éven felülieknek szólnak. Mennyire sikerül egyébként megszólítani a 8. osztályos általános 
iskolásokat? 
 
Kálóczi Andrea KEF-titkár, szakmai koordinátor: Erről beszéltünk és abban maradtunk a 
Köztes Átmeneteknél, hogy megszólítjuk őket.  
 

Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 12/2022. (II.22.) határozata 
 

a kábítószer-probléma visszaszorítására elfogadott stratégia 

eredményeinek és a Szekszárdi Kábítószerügyi Egyeztető Fórum 

munkájának tapasztalatairól 

a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, Civil 
Szervezetek,  
Városmarketing Bizottsága 

1. jóváhagyásra javasolja a Közgyűlés számára, a kábítószer-

probléma visszaszorítására elfogadott stratégia 2021. évi 

teljesítésére vonatkozó beszámolóját. 

Határidő: 2022. február 24. 

Felelős: Csötönyi László KCV elnök 



 

  0222jkv 

10 

2. köszönetét fejezi ki a Kábítószerügyi Egyeztető Fórum tagjainak 

az eddig végzett munkájukért. 

Határidő: 2022. február 22. 

Felelős: Csötönyi László KCV elnök 

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 10:28 órakor 
berekeszti. A bizottság zárt ülésen folytatja a munkáját.  

 
K.m.f 

  
 

     Murvai Árpád 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

 dr. Ambrus Gábor  
jegyzőkönyvvezető 

 
 

 

 
- 

Csötönyi László 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc  

           jegyző 


